

SOFTLINES	HARDLINES	E&E	FOOD	CHEMICALS	DRUGS	ENVIRONMENTAL	Systems & Services Certification
-----------	-----------	-----	------	-----------	-------	---------------	---

SGS同時頒發三大認證予雅景有限公司

SGS presents 3 certificates to Asia Landscaping Ltd

On 28 Jan 2005, SGS presents the ISO 9001, ISO 14001, and OHSAS 18001 Integrated Management System (IMS) certificates to Asia Landscaping Limited, denoting Asia Landscaping's effort in meeting the internationally recognized quality, environmental, occupational health and safety management system Standard requirements. Asia Landscaping Limited is the first company in the Hong Kong landscaping industry to be awarded all three standards simultaneously.

Asia Landscaping Ltd is one of the major contractors for the Works Bureau and has carried out many high-profile projects such as the Penny's Bay Disney Development project, Hong Kong Park, Tsing Yi Park, etc.

SGS Hong Kong congratulates Asia Landscaping Ltd for this remarkable achievement. With more than 40 years local experience, SGS Hong Kong Limited has the most experienced and competence auditors to provide certification services. Over the years, we have issued more than 70,000 international recognized accreditation certificates worldwide. Moreover, we also provide one-stop solution on Inspection, Verification, Testing and Certification services to satisfy your quality needs from different industries.

香港通用公證行於 2005 年 1 月 28 日頒發「ISO 9001 國際質量管理體系」、「ISO 14001 環境管理體系」及「OHSAS 18001 職業健康和安全管理體系」證書予雅景有限公司；正是標誌著雅景有限公司於質量管理、環境管理及職業健康和安全管理各方面均得到國際認可。雅景有限公司是首間於景觀工程業中同時獲取三大認證殊榮的工程公司。



雅景有限公司現為工務局其中一個主要的認可承建商，進行多個廣受矚目的工程，包括竹篙灣迪士尼發展計劃、香港公園及青衣公園等。

香港通用公證行在此再次恭賀雅景有限公司獲取如此顯赫的成績。香港通用公證行擁有四十多年的地方經驗，雲集認證業中最有經驗及資歷的審核員，為企業提供最專業的認證服務。這些年來，我們已於全球發出逾 70,000 張認可證書，並提供檢驗、驗證、測試及認證等一站式的品質管理服務，滿足不同行業客戶的需要。

有關香港通用公證行的測試、驗證和檢驗服務，請瀏覽 www.hk.sgs.com 或致電查詢：

To know more on our testing, inspection and certification services, please visit www.hk.sgs.com or contact as follows:

Certification hotline 認證服務: (852) 2765 3620

✉ terr.hung@sgs.com / benny-hw.lee@sgs.com

The information contained in this newsletter is accurate to the best of SGS Hong Kong's knowledge or obtained from sources believed by SGS Hong Kong to be accurate. It is furnished without warranty; representation, inducement or license of any kind and SGS Hong Kong does not assume any legal responsibility for use or reliance upon it.

□ If you do not want to receive this free information again, please tick the left box and fax your fax number to us at 21458167.